

**AEON MID-AUTUMN VOUCHER PROMOTION 2026 (“PROMOTION”)
TERMS AND CONDITIONS**

1. This Mid-Autumn Voucher (“**Mooncake Voucher**”) is issued by AEON CO. (M) BHD. 198401014370 (126926-H) (“**AEON**”) with the face and trade value of **Ringgit Malaysia One Hundred (RM100.00)** only.
2. This Mooncake Voucher can be purchased at selected AEON stores and MaxValu Prime stores at the price of **Ringgit Malaysia Ninety (RM90.00)** only and each customer is limited to a purchase of a maximum of **five (5)** pieces only per day.
3. This Mooncake Voucher is subject to availability and will be sold on a “while stocks last” basis.
4. This Mooncake Voucher is only valid for use from **23 July – 25 September 2026** at the AEON Mid-Autumn Event Area at selected AEON Stores and MaxValu Prime Stores only. This Mooncake Voucher is not valid for use at AEON BiG Stores, AEON’s Online Platform (myAEON2go) and Foodpanda. For the avoidance of doubt, this Mooncake Voucher is only valid within the validity period stipulated herein and strictly no further extension will be given. Any appeal upon the expiry of the stipulated period of the Mooncake Voucher shall not be entertained.
5. This Mooncake Voucher is only applicable for the purchase of mooncakes sold at the AEON Mid-Autumn Event Area only and shall not be valid for the purchase of any other merchandise at any AEON and MaxValu Prime Stores (including any purchase of bakery products and mooncakes at AEON La Boheme).
6. This Mooncake Voucher cannot be exchanged for cash or any other form of legal tender including but not limited to AEON Gift Vouchers and/or other forms of voucher issued or may be issued by AEON.
7. In the event the value of the mooncakes purchased exceeds the value of this Mooncake Voucher, the difference shall be paid immediately by the holder of the Mooncake Voucher. On the other hand, in the event the value of the mooncakes purchased is less than the value of this Mooncake Voucher, the difference thereof (if any) shall not be refunded to the holder of the Mooncake Voucher.
8. The Mooncake Voucher(s) sold shall not be exchangeable, returnable and/or refundable under any circumstances, including but not limited to the event of claiming refund for the return of mooncakes purchased using this Mooncake Voucher.
9. Only original Mooncake Voucher(s) issued and sold by AEON are valid and will be accepted. The original Mooncake Voucher(s) must be presented and/or given to the cashier at the time of payment for redemption of the Mooncake Voucher. Any amended, damaged, defaced, duplicate and/or photocopied Mooncake Voucher(s) are strictly invalid and will not be accepted by AEON. AEON reserves the sole right and discretion to reject any tampered voucher(s) and/or any voucher(s) found in any way unacceptable to AEON.
10. AEON shall not be held liable in any way for any loss, theft or damage of the Mooncake Voucher(s) and/or any loss or damage suffered by the Mooncake Voucher holder arising from or in connection with the loss or damage of the Mooncake Voucher(s) and/or purchase of the Mooncake Voucher(s) from an unauthorised third party. No replacement of the Mooncake Voucher(s) shall be provided by AEON in any circumstances.

11. This Mooncake Voucher shall be deemed used upon being marked as “Received” or with any other similar measures and/or markings as deemed fit by AEON.
12. The purchaser of this Mooncake Voucher shall not be entitled to any AEON Member Rebates or Points, and/or any other AEON Voucher Redemption programmes/campaigns and/or any similar programmes/campaigns launched or to be launched by AEON.
13. AEON reserves the right to amend these terms at any time. Any changes will be announced on AEON's official website or at participating stores. AEON shall not be liable for any loss arising from these amendments.
14. The invalidity, illegality or unenforceability of any terms hereunder shall not affect or impair the continued enforceability of the remainder of the terms and conditions of this Promotion.
15. Any images or pictorial used in promoting this Promotion are for illustration purposes only.
16. The terms and conditions herein (including any insertion(s) or amendment(s) made by AEON thereof) shall be governed and construed in accordance with the laws of Malaysia.
17. The holder of this Mooncake Voucher hereby confirms that he/she has read and understood the above terms and conditions and therefore the holder of this Mooncake Voucher agrees to be bound by the above terms and conditions.
18. In the event of any inconsistency between the English and Chinese version of the terms and conditions herein, the English version shall supersede all other versions and prevail.
19. AEON's decision for any matter in relation to the Mooncake Voucher shall be final and binding.
20. The personal data is collected and processed in accordance to AEON's privacy policy at <https://www.aeonretail.com.my/privacypolicy/>, which may be updated and/or modified by AEON from time to time.

**2026 年 AEON 中秋礼券促销 (“促销”)
条款和条件**

1. 这张中秋礼券是由 AEON CO. (M) BHD. 198401014370 (126926-H) (“**AEON**”) 发行。中秋礼券的面值和交易价值是**马币一百令吉 (RM100.00)** (“**中秋礼券**”) 。
2. 此中秋礼券可在指定的 AEON 与 MaxValu Prime 商店以**马币九十令吉(RM90.00)**的价格购买, 每位顾客每天限购**五 (5)** 张。
3. 此中秋礼券将售卖至存货售完为止, 并视供应情况而定。
4. 此中秋礼券仅于 **2026 年 7 月 23 日至 2026 年 9 月 25 日**期间在指定的 AEON 与 MaxValu Prime 商店的中秋展场区有效。此中秋礼券不适用于任何 AEON BiG 商店, AEON 线上购物平台(myAEON2go) 及 Foodpanda 平台。 为免生疑问, 此中秋礼券仅于上列有效期内可以使用并逾期作废, 亦不给予任何延期。任何于中秋礼券逾期后所做之索赔将不受理。
5. 此中秋礼券只适用于购买 AEON 与 MaxValu Prime 中秋展场区内所出售的中秋月饼, 并不适用于购买 AEON 商店所售卖的其它商品 (包括在 AEON La Boheme 购买烘焙品和月饼) 。
6. 此中秋礼券不可用于兑换现金或任何其他形式的法定货币包括但不限于 AEON 礼券或其他 AEON 已发行或将要发行的其他形式的优惠券/礼券。
7. 如果购买的月饼价值超过此中秋礼券的价值, 该差额应由中秋礼券持有人立即支付。另一方面, 如果购买的月饼价值低于此中秋礼券的价值, 则余额一律恕不退还。
8. 此中秋礼券一经出售后一律恕不予退换或退款, 包括但不限于在退还已购买的商品时的退款索偿。
9. 只有 AEON 所发行的原始正本中秋礼券是有效且被 AEON 接受的。该原始正本中秋礼券必须在付款时出示或提交于收银员以予使用。任何经窜改、损坏、磨损、复制或影印本的中秋礼券都将一律被视为无效, 且不会被 AEON 接受。 AEON 保留拒绝接受任何经窜改或 AEON 认为无法接受之中秋礼券的最终权利。
10. 对于中秋礼券的任何损失或损坏, 或本中秋礼券的购买者因此所蒙受的任何损失, 或因透过任何非授权方购买本中秋礼券所蒙受的任何损失, AEON 不会承担任何责任, 及不会在任何情况下提供任何补发。
11. 此中秋礼券在被 AEON 标记为已收到或以 AEON 单独决定的任何其他类似形式签收后, 该中秋礼券将视为已兑换。
12. 本中秋礼券的购买者不会获得任何 AEON 的会员折扣或积分, 和/或兑换任何其他 AEON 的优惠券以及 AEON 已推出或将推出的任何类似活动。

13. AEON 保留随时修改任何条款和条件的权利。任何更改将通过 AEON 官方网站或参与商店公布。由此造成的任何损失，AEON 一概不负任何责任。
14. 本促销任何条款的无效，非法或不可执行不会影响或损害本促销活动的其余条款和条件的持续有效。
15. 用于宣传此促销活动的任何图像或图片仅供于参考。
16. 以上的条款和条件（包括 AEON 对其所作出的任何增添或修改）受马来西亚法律管辖，并按其进行解释。
17. 此中秋礼券持有人谨此确认他/她已阅读并了解以上条款和条件，并就此同意接受该条款和条件及受其约束。
18. 如果英文和中文版本有任何不一致之处，则以英文版本为准，并具有优先执行效力。
19. 有关中秋礼券的任何事宜，AEON 所作出的决定为最终决定，并具有约束力。
20. 个人数据是根据 AEON 的隐私政策于 <https://www.aeonretail.com.my/privacypolicy> 收集和处理，AEON 将不时更新和/或修改此隐私政策。

APPENDIX

The AEON Mid-Autumn Voucher Promotion 2026 participating AEON Stores and MaxValu Prime Stores as below:

a. **Participating AEON Stores:**

- i. **Klang Valley/Central:** AEON STYLE Taman Maluri, AEON STYLE Supermarket Setia Ecohill, AEON Wangsa Maju, AEON Bandar Utama, AEON Bandar Baru Klang, AEON Mid Valley, AEON Bandar Puchong, AEON Metro Prima, AEON Cheras Selatan, AEON Taman Equine, AEON Bukit Tinggi, AEON AU2 (Setiawangsa), AEON Rawang, AEON Shah Alam, AEON Putrajaya, AEON Setia Alam, AEON United Point
- ii. **Southern:** AEON Nilai, AEON Seremban 2, AEON Melaka (Ayer Keroh), AEON Bandaraya Melaka, AEON Taman Universiti (JB) , AEON Permas Jaya (JB) , AEON Tebrau City (JB) , AEON Bukit Indah (JB) , AEON Kulaijaya (JB) , AEON Bandar Dato' Onn, AEON Danga Bay.
- iii. **Northern:** AEON Ipoh (Kinta City), AEON Ipoh Station 18, AEON Seri Manjung, AEON Taiping, AEON Ipoh Klebang, AEON Ipoh Falim, AEON Bukit Mertajam, AEON Queensbay
- iv. **East Coast:** AEON Kota Bharu, AEON Kuantan
- v. **East Malaysia:** AEON Kuching Central

b. **Participating MaxValu Prime Store**

- i. **Klang Valley / Central:** MaxValu Prime Sunway Velocity, MaxValu Prime Sphere Bangsar South, MaxValu Prime Desa Park City

附录

参与 2026 年 AEON 中秋礼券促销活动的 AEON 商店和 MaxValu Prime 商店如下:

a. 参与的 AEON 商店:

- i. **巴生谷 / 中马:** AEON STYLE Taman Maluri, AEON STYLE Supermarket Setia Ecohill, AEON Wangsa Maju, AEON Bandar Utama, AEON Bandar Baru Klang, AEON Mid Valley, AEON Bandar Puchong, AEON Metro Prima, AEON Cheras Selatan, AEON Taman Equine, AEON Bukit Tinggi, AEON AU2 (Setiawangsa), AEON Rawang, AEON Shah Alam, AEON Putrajaya, AEON Setia Alam, AEON United Point
- ii. **南马:** AEON Nilai, AEON Seremban 2, AEON Melaka (Ayer Keroh), AEON Bandaraya Melaka, AEON Taman Universiti (JB) , AEON Permas Jaya (JB) , AEON Tebrau City (JB) , AEON Bukit Indah (JB) , AEON Kulaijaya (JB) , AEON Bandar Dato' Onn, AEON Danga Bay.
- iii. **北马:** AEON Ipoh (Kinta City), AEON Ipoh Station 18, AEON Seri Manjung, AEON Taiping, AEON Ipoh Klebang, AEON Ipoh Falim, AEON Bukit Mertajam, AEON Queensbay
- iv. **东海岸:** AEON Kota Bharu, AEON Kuantan
- v. **东马:** AEON Kuching Central

b. 参与的 MaxValu Prime 商店:

- i. **巴生谷 / 中马:** MaxValu Prime Sunway Velocity, MaxValu Prime Sphere Bangsar South, MaxValu Prime Desa Park City